
Styrelsemöte SULVK  20170806 Plats: 
Roslagsbro hos 
Pia 

Närvarande: 

Förhinder: Birgitta

Anna, Ylva, Ia, Pia, Eva, Robban, Elin 
och Leif 

Ärende Beslut Ansvarig Tidsplan

1. Mötets öppnande Anna öppnar mötet 

2. Val av sekreterare 
och justeringsman

Sekreterare: Robert Lönnqvist 
Justerar: Eva Karlsson

3. Godkännande av 
dagordning

Godkändes

4. Föregående 
protokoll

Gicks igenom 

5. Ekonomi Fanns inga siffror tillgängliga. 

6. Medlemsnytt Presentation av styrelsen till 
Medlemsnytt. 

Skickas till Anna Muller för att läggas 
på hemsidan 

Var och en 
ansvarar för 
att sin 
presentation 
hamnar i 
sulvkmailen.

7. Medlemsvård 
2017/aktiviteter

Beslut om att vi ska skicka info utskick 
till medlemmarna. Eva skickar det 
första.
 

Eva 

8. Beslut mellan 
styrelsemöten

Inga



____________________________                                                                
_________________________ 

Ordförande: Anna Lundberg                                                                             Sekreterare: 
Robert Lönnqvist 

                                                              _________________________ 

                                                               Justeras: Eva Karlsson

9. Fårsektion Beslut: 
-Nytt ”grindsläp” köps in. Ylva tar in 
pris. 
-Befintliga släpet byts ut då det börjar 
bli dåligt. Anna kollar pris. 
-Sorteringsgrinden säljs. Robban 
lägger ut annons 

Övrigt: 
-En del tävlingar på gång. Viktigt att 
vi spikar datum så att tävlingen blir 
av. 
-Stort behov att anordna någon av de 
stora tävlingarna nästa år. Typ SM eller 
liknande 

Ylva 
Anna 

Robban 

10. Nötsektion - Träningstillfällen läggs ut på FB 
löpande 
- Vp, NN 1 och KM, 30/9 och 1/10 hos 
Uffe  

-Nötsektionen

11. Instruktörer Inget för dagen

12. Övriga frågor -Pia skriver en motion om att byta 
namn på klubben till Upplands 
Vallhundsklubb.  
Anna gör ett utskick på FB och mail 
för att ta in synpunkter från 
medlemmarna. 

Pia/Anna 

13. Nästa möte 9/11 kl.18 hos Eva K

14. Mötet avslutas   -Ordförande avslutade mötet så att 
Pias jättegoda mat kunde intas.


